

22. ဣန - International College

သင်တန်းအမည် - Bachelor of Business Administration Program in Finance (International Program)

ပေးအပ်မည့်ဘွဲ့ - Bachelor of Business Administration (Finance)

သင်တန်းကြာချိန် - ၄ နှစ်

ဘွဲ့ရရှိပြီးနောက်ရရှိမည့်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ

1. အစိုးရနှင့်ပုဂ္ဂလိကအပိုင်းတွင် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်အဖြစ် လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း။
2. ဘဏ္ဍာရေးအပိုင်းနှင့်စီးပွားရေးအပိုင်းတွင်ရာထူးအဖြစ် လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း။
3. ကျွမ်းကျင်သော အသီးသန့်ရန်ပုံငွေမန်နေဂျာအဖြစ် လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း။
4. ဘဏ္ဍာရေးမန်နေဂျာအဖြစ် လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း။
5. စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်အဖြစ် လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း။
6. ဘွဲ့လွန်ပရိုဂရမ်များ/ပရော်ဖက်ရှင်နယ်လိုင်စင်ပရိုဂရမ်များအဖြစ် လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း။

သင်ယူရရှိမှုရလဒ် များ (PLOs)

အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် လုပ်ဆောင်မှုအပိုင်း၌

PLO1 - အဖွဲ့အစည်းနှင့်အတူလုပ်ကိုင်နိုင်ကြောင်းပြသနိုင်ရန်။

PLO1.1 - လူမှုဆက်ဆံရေးစွမ်းရည်များပြသနိုင်ရန်။

PLO1.2 - မတူညီကွဲပြားမှုပိုလက်ခံနိုင်ကြောင်းပြသနိုင်ရန်။

PLO1.3 - အများနှင့်အတူပူးပေါင်းလုပ်ကိုင်နိုင်ကြောင်းပြသနိုင်ရန်။

ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာနိုင်စွမ်းရှိသည့်စွမ်းရည်အပိုင်း၌

PLO2 - ပြဿနာများကိုဖြေရှင်းရန်နှင့် အဖွဲ့အစည်းများအတွက် တန်ဖိုးများဖန်တီးပေးသည့် ထိရောက်သော ငွေကြေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ ဖြေရှင်းချက်များကို ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာ၍ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်စွာ တွေးတောနိုင်ရန်။

PL02.1 - စီးပွားဆိုင်ရာပြဿနာများကို ကျိုးကြောင်းမှန်ကန်သော အချက်အလက်များဖြင့် အသိအမှတ်ပြုနိုင်ရန်။

PL02.2 - စီးပွားဆိုင်ရာပြဿနာများကို ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာရာတွင် သင့်လျော်သော မူဘောင်များ၊ နည်းလမ်းများကို ရွေးချယ်နိုင်ရန်။

PL02.3 - အဖွဲ့အစည်းများအတွက် တန်ဖိုးများဖန်တီးနိုင်ရန် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ခွဲခြမ်း စိတ်ဖြာမှုအပေါ် အခြေခံ၍ ကောင်းမွန်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်နိုင်သော ဘဏ္ဍာရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အစီအစဉ် များကို ရေးဆွဲနိုင်ရန်။

ဆန်းသစ်တီထွင်မှုအပိုင်း၌

PL03 - အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေသောကမ္ဘာတွင် စီးပွားရေးပြဿနာများကိုဖြေရှင်းရန်အတွက် ဆန်းသစ်သော ဘဏ္ဍာရေးဖြေရှင်းနည်းများကို တီထွင်နိုင်ရန်။

PL03.1 - သင့်လျော်သော လုပ်ငန်းပိုင်းဆိုင်ရာအခွင့်အလမ်းများ/ပြဿနာများကိုခွဲခြားနိုင်ရန်။

PL03.2 - ငွေကြေးပြဿနာများကိုဖြေရှင်းရန် နည်းပညာအသစ်များကို အသုံးပြု၍ ငွေကြေးဖြေရှင်းနည်းများကို တိုးတက်နိုင်စေရန်။

ကျင့်ဝတ်နှင့်ရေရှည်တည်တံ့ရေးအပိုင်း၌

PL04 - လုပ်ငန်းအလေ့အကျင့်များ၏ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာသက်ရောက်မှုများကို အကဲဖြတ်၍ လုပ်ငန်းတွင် ရေရှည်တည်တံ့မှု၏ အရေးပါမှုကိုဖော်ပြနိုင်ရန်။

PL04.1 - လုပ်ငန်းအလေ့အကျင့်များ၏ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာသက်ရောက်မှုများကို အကဲဖြတ်နိုင်ရန်။

PL04.2 - လုပ်ငန်းတွင် ရေရှည်တည်တံ့မှု၏အယူအဆအသိပညာများကိုဖော်ပြနိုင်ရန်။

စီမံခန့်ခွဲမှုအပိုင်း၌

PL05 - နေ့စဉ်ပြောင်းလဲနေသောစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွင်း မိမိတို့၏လုပ်ငန်းတာဝန်များပြီးမြောက်စေရန် စီမံ ခန့်ခွဲမှုအသိပညာများဖြင့်ရှင်းပြနိုင်ရန်။

PL05.1 - အဖွဲ့အစည်းစီမံရေးနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုသဘောတရားများအကြောင်းပြောပြနိုင်ရန်။

PL05.2 - လုပ်ငန်းများပြီးမြောက်အောင်မြင်ရန် ထိရောက်သေချာသောအစီအစဉ်များချမှတ်နိုင်ရန်။

PL05.3 - ပြောင်းလဲနေသောလုပ်ငန်းသဘာဝနှင့်၎င်းတို့၏အကျိုးသက်ရောက်မှုများခွဲခြားနိုင်ရန်။

ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ဗဟုသုတနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုအပိုင်း၌

PL06 - ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာအသိပညာနှင့်အရည်အသွေးများဖြင့် လက်တွေ့ပြဿနာများဖြေရှင်းနိုင်ရန်။

PL06.1 - ငွေကြေးဆိုင်ရာခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာမှုများတွင် စာတွေ့လက်တွေ့အသိပညာများကိုအသုံးပြုနိုင်ရန်။

PL06.2 - စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ပြဿနာများဖြေရှင်းရန်အတွက် သင့်လျော်သော financial modelsများကို တိုးတက်လာစေရန်။